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För över resurser från yrkesvux till folkhögskolan
Insändare

Rörelsefolkhögskolorna har föreslagit att resurser till yrkesvux omfördelas till folkhögskolan.
Ett klokt förslag då en stor del av statsbidraget till yrkesvux aldrig används av kommunerna.

Kompetensförsörjningen är en stor utmaning men det är viktigt att våra gemensamma resurser
används effektivt och där de gör störst nytta. Andelen avhopp från yrkeshögskolan är 25
procent.

Andelen avhopp från yrkesvux är 14 procent. För yrkesutbildning på folkhögskola är
motsvarande siffra 5 procent.

Vidare sjunker examensgraden på yrkeshögskolan och är på den lägsta nivån sedan 2010; 67
procent.

När det gäller statsbidrag till yrkesvux är det en stor del som aldrig används. För avslutade
yrkesutbildningar på folkhögskola är exemplen många där nästan samtliga deltagare går
direkt ut i arbete.

Regeringen fördelade dock statsbidraget till yrkesutbildning till endast yrkesvux och
yrkeshögskolan. Folkhögskolan tvingas däremot minska antalet utbildningsplatser.

Det är bra att regeringen tillför resurser till yrkesutbildning men det är anmärkningsvärt att
regeringen inte använder sig av alla delar av det svenska utbildningssystemet.

Valfrihet och mångfald är viktig. Även för vuxnas lärande. Svensk folkhögskola är
framgångsrik och en utbildningsform som snabbt kan anpassa kursutbudet utifrån
samhällsförändringar.
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